
Beste inwoner van Kontich-Waarloos
2023 was geen gemakkelijk  jaar. Maar dankzij slimme besparingen (zonder aan de dienstverlening te raken) konden we de 
uitgestelde investeringen versneld weer opnemen. De uitvoering van ons meerjarenplan 2020 – 2026 loopt verder:

    Doorgedreven snelheidscontroles zorgen ervoor dat de snelheid in 
onze woonstraten echt gedaald is en in de omgeving van scholen 
plannen we trajectcontroles om dat te bestendigen en onze 
gemeente veiliger te maken.

    Het Altenapark werd heraangelegd.
    We hebben in Waarloos acht hectare bos geplant. Volgend jaar 

planten we nog vier hectare toegankelijk bos bij.
    We verwijderden verschillende onnuttige verhardingen en vergroen-

den het straatbeeld.
    De groendienst stelde een ambitieus groenplan op om onze groene 

zones in 2024 beter te onderhouden en verschillende pleintjes en 
straten heraan te planten.

    De kleedkamers van de sporthal zijn bijna gebruiksklaar en we 

beginnen aan de renovatie van de academie en het buurtbibhuis in 
Kontich-Kazerne.

    We blijven investeren in veilige wegen.
    We zijn bezig aan de heraanleg van het Stationsplein.
    In Waarloos wordt de parking in de Ferdinand Maesstraat afgewerkt.
    De post en het vredegerecht verhuizen naar een andere plaats in het 

centrum en op de huidige site komt een tweede randparking.
    De investeringen voor de aanleg van het Sint-Jansplein en de 

renovatie van de Ploeg zijn voorzien zodat ook die werken eind 2024 
kunnen starten.

    Voor de fi etstunnel onder de expresweg aan Sint-Rita gaat dit najaar 
de spade in de grond zodat we daar eindelijk een veilige � etsverbin-
ding kunnen maken.

Willem 
Wevers
Derde opvolger 
Federaal 
parlement

Laat ons samen werken aan een welvarend Vlaanderen

Kontich naar de kamer
Willem Wevers staat als derde opvolger op de lijst voor het federaal parlement. Willem 
is sinds 2013 onze schepen van Openbare Werken, Mobiliteit en Jeugd. Hij zorgde 
ervoor dat de voorbije twaalf jaar recordbedragen geïnvesteerd werden in nieuwe � ets- 
en voetpaden, pleinen, straten en parkeerplaatsen. 

Maar om te kunnen investeren, is het essentieel dat we onze welvaart behouden. Door 
meer mensen aan het werk te krijgen en de werkenden beter te belonen, kunnen we blij-
ven investeren. Niet alleen in verkeersveiligheid, in ruimte voor water en natuur of leuke 
speeltuinen, maar welvaart stelt ons ook in staat om te zorgen voor hen die het nodig heb-
ben. En zo vormen we een warme en welvarende samenleving. “Daarvoor wil ik me met 
veel enthousiasme engageren. Voor u, voor Kontich, voor Waarloos en voor Vlaanderen.”

Beste inwoner, samen met het schepencollege, 
de gemeenteraad en onze ambtenaren blijf ik 
me elke dag inzetten en sta ik ten dienste van 
onze burgers."

Bart Seldeslachts, Burgemeester

Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt.

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden.

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen. 

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat élan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Jan Jambon, 
lijsttrekker Vlaams Parlement

Bart De Wever, 
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden
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Drukke tijden voor schepen van Openbare 
Werken Willem Wevers en zijn diensten 

Stationsplein: meer groen en water
Het stationsplein krijgt een nieuwe riolering, 
meer ruimte voor groen, zowel ondergrondse 
als bovengrondse waterbuffering en een 
duidelijke, brede en veilige fietsostrade. Aan 
de voorkant van het stationsgebouw komt een 
zonnig horecaterras. De werken moeten klaar 
zijn tegen het bouwverlof 2024. Kortom: onze 
stationsomgeving wordt binnen enkele maan-
den een prachtig en levendig plein.

Waarloos aan de beurt: nieuwe parking in de Ferdinand Maesstraat
“We creëren hier 23 parkeerplaatsen, een ruime fietsstalling en een 
laadpaal. Pal in het centrum van Waarloos”, zegt schepen van Openbare 
Werken Willem Wevers. 

De werken aan het Stationsplein zijn volop bezig. Het wordt een pareltje!

Willem Wevers
Schepen van Openbare Werken

De werken aan 
het Stationsplein 
zijn volop bezig. 
Het wordt een 

pareltje!

Nieuwe beveiligde fi etsstallingen 
Ook de overdekte fietsstalling aan het 
station wordt vernieuwd. De NMBS voor-
ziet deels in een bewaakte fietsstalling, 
waar u uw fiets tegen betaling bewaakt 
kan achterlaten.

Vernieuwing speelterrein Lintsch veld 
Voor de vernieuwing van het speelterrein 
organiseerden onze schepen van Jeugd en de 
jeugddienst een inspraaktraject met kinde-
ren uit de buurt en met de leerlingen van het 
vierde leerjaar van de Montfortschool. Op 
die manier krijgen de kinderen in Kontich- 
Kazerne de speeltuin waarvan ze dromen.

Fietstunnel aan Sint-Rita college in zicht 
Wanneer we aan onze schepen van Mobiliteit Willem Wevers 
bij zijn aantreden gevraagd zouden hebben wat hij écht wilde 
realiseren, dan is de kans groot dat zijn antwoord “een fiets-
tunnel aan Sint-Rita” was. Wel, goed nieuws: de omgevings-
vergunning werd ingediend en de vergunningsprocedure 
opgestart. Wanneer alles volgens plan verloopt, kunnen we 
dit najaar nog de eerste spade in de grond steken. En zo lossen 
we een probleem op dat al decennialang aansleept!  

www.n-va.be/kontich N-VA Kontichkontich@n-va.be



Extra bos in Waarloos
Waarloos krijgt er heel wat bomen bij. Het gaat in totaal om 
7,7 hectare bosuitbreiding of 17.000 extra bomen.

Daarmee realiseren we in samenwerking met Natuurpunt 
een ongeziene bosuitbreiding in de Antwerpse Zuidrand. Het 
natuurgebied van de Oude Spoorwegberm wordt in een klap 
dubbel zo groot. Het lokale bestuur engageerde zich om tijdens 
deze legislatuur voor elke inwoner een extra boom te planten. 
Met bijna 22.000 inwoners is dat een pittige uitdaging. Maar we 
bewijzen dat het kan.

Publiek toegankelijk
Voor het lokale bestuur is het belangrijk dat het nieuwe bos publiek toegankelijk is voor de inwoners. Zo kan u met uw gezin, familie, 
buren en vrienden genieten van de natuurpracht in ons dorp. Een ruime delegatie van onze afdeling hielp met veel enthousiasme bij 
het planten van honderden boompjes tijdens een kletsnat weekend in november.

Academie voor schone 
kunsten klaargestoomd 
voor de toekomst
Schepen van Patrimonium Cindy Vanbaeden: "Het 
gemeentebestuur engageerde zich om de nodige aanpas-
singswerken te voorzien voor de academie die heel wat 
bouwtechnische gebreken vertoonde. In een eerste fase 
werd het binnenschrijnwerk vervangen en werkten we 
aan een ontwerp voor de tweede fase."

Dat ontwerp voorziet een herindeling van de ruimtes en 
een extra volume bovenop de rotonde. Verder optimali-
seren we de toegankelijkheid zodat onze minder mobiele 
burgers in de toekomst alle verdiepingen en lokalen zelf-
standig zullen kunnen bezoeken. We zetten ook in op een 
betere dakisolatie en we vervangen de huidige gas-
ketel door een hoogrendementsketel. Dat laatste past mooi 
binnen de ambities van ons klimaat- en energieplan. De 
werkzaamheden starten in de zomer van 2024. De school-
werking zal zich tijdelijk verderzetten in het Mina Telghuis.

We leggen de klemtoon op extra ruimte, een betere toegankelijkheid 
en energiebesparende maatregelen.

Renovatie de Ploeg komt stap 
dichterbij
De Ploeg is een van de oudste gebouwen van Kontich en hee�  
altijd een belangrijke rol gespeeld in het maatschappelijke 
leven. “We willen het gebouw een volledige herwaardering 
geven”, zegt burgemeester Bart Seldeslachts. 

“We denken bijvoorbeeld aan een mogelijke horeca-uitbating op 
het gelijkvloers. Eens het Sint-Jansplein vernieuwd is, is dat een 
mooie locatie voor een horecazaak.” De eerste verdieping en de 
zolderverdieping komen in het teken van erfgoed te staan. Daar-
voor is het oudste burgerlijke gebouw van Kontich - een gemeente 
met een meer dan rijke geschiedenis - helemaal geschikt.De Ploeg wordt volledig gerenoveerd. We denken in de 

richting van horeca en erfgoed.

www.n-va.be/kontich N-VA Kontichkontich@n-va.be
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